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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért ez a nagy titkolódzás a Microsoft körül?" 

Miért ez a nagy titkolódzás a Microsoft körül?

Mint az már ismert, más magyar állami szervek mellett a Nemzeti Adó- és Vámhivatal is vásárolt 
2014 után két-háromszoros áron szoftvereket a Microsoft hazai leányvállalatától. Az amerikai 
hatóságok 7,3 milliárd forintnak megfelelő büntetést róttak ki a Microsoftra a szövetségi 
antikorrupciós törvények megszegéséért. A korrupció tehát bizonyítást nyert.

Az ügyben fölmerült a gyanú, hogy a beszerzések Tiborcz Istvánnak, a miniszterelnök vejének 
közbenjárására történtek, aki ezért egy cégén keresztül több százmillió forintnyi jutalékot vehetett 
föl.

Nagy lehet a baj a Microsoft körüli beszerzésekkel kapcsolatban, hiszen néhány egyszerű kérdésre 
három egymást követő alkalommal sem kaptam választ. Illetve kaptam, de azt hatalmas jóindulattal 
sem nevezhetjük kielégítőnek. Persze mondhatnánk, hogy megszokhattuk volna, általában a nesze 
semmi, fogd meg jól elve érvényesül a miniszter urak és az államtitkár urak válaszaiban. Az a rossz 
hírem van, tisztelt miniszter úr, hogy velem akár még meg is teheti ezt, de Magyarország 
állampolgáraival nem. Nekik is joguk van tudni, a miniszterelnök családja milyen mélységekben 
folyik bele a Microsoft közbeszerzési eljárásába. Három alkalommal tettem fel a kérdést, remélve, 
hogy egyszer egy konkrét választ is kapok, ezzel szemben minden alkalommal megkaptam 
ugyanazt a semmitmondó választ: minden rendben van. Még arra sem vették a fáradtságot, hogy 
átfogalmazzák a választ, egyszerűen újra és újra bemásolták azt. S bár ismétlés a tudás anyja, 
biztosíthatom államtitkár urat, hogy elsőre is megértettem. Megértettem, elfogadni azonban nem 
tudom.

Ezért most ismét megkérdezem miniszter urat:



Foglalkozott-e valaha a NAV informatikai ügyeivel Tiborcz Péter Sándor, a miniszterelnök vejének 
fivére? Ha igen, milyen minőségben? 

Állt-e bármilyen jogviszonyban Tiborcz Péter a NAV-val? 

Volt-e ott bármilyen pozíciója? 

Volt-e ebben a minőségében vagy pozíciójában döntési jogköre? 

Ha igen, az mire terjedt ki? 

Foglalkozott-e 2013-15 között szoftver licenszek beszerzésével a NAV számára? 

1


